



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,
各位家長：

P24033

Purchasing Kinball Team Uniform

購買健球隊球衣

To increase the sense of belonging and build up team spirit, Kinball Team members are advised to purchase Kinball Team Uniform. The school has arranged bulk purchase of the following uniform. The details are as follows:

為增加同學對健球隊伍的歸屬感，建立團隊形象及提升團隊士氣，建議健球隊隊員購買球衣於訓練時使用。校方會替同學集體訂購有關球衣。詳情如下：

Purchased item 購買物品：	Kinball Team Uniform 健球隊球衣
Supplier 供應商：	Zoti Sports Hong Kong
Price 售價：	\$100/each 件
Payment 付款：	The fee will be collected through epayment system. The arrangement of payment will be announced later. 該費用將以電子繳費系統收取，詳情稍後公佈。

Please sign the online reply slip on or before 11/10/2024. For any enquiry, please contact Ms Keung Sau Ying at 2497 7110.

敬請 貴家長於十月十一日前填妥網上回條。若有任何查詢，可於辦公時間內致電 2497 7110，與姜秀英老師聯絡。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長

7th October 2024 二零二四年十月七日



E-class Reply Slip

電子通告回條

I acknowledge the receipt of the circular concerning ‘Purchasing Kinball Team Uniform’
and*

本人已知悉 貴校來函有關「購買健球隊隊衣」事宜並*。

- I wish to purchase the Kinball Team Uniform
會購買健球隊隊衣

- I do not wish to purchase the Kinball Team Uniform
不會購買健球隊隊衣